
Utökat förslag från valberedningen 
 
 
Hej Alf,  
 
Här kommer en korrigering sedan sist.  
Det mesta är sig likt, korrigeringen kommer först på slutet (röd text) angående extra 
suppleantplats.  
 
 
En ordförande på två år  
Nuvarande - Ersätts av  
Alf Tornberg - Alf Tornberg 
 
 
Två ordinarie ledamöter på två år 
Nuvarande - Ersätts av 
1. Jeanette Vahlenberg - Jeanette Vahlenberg 
2. Cecilia Taube - Villy Rendal 
 
 
En suppleant på två år 
Nuvarande - Ersätts av 
Villy Rendal - Monica Sundström  
 
 
En fyllnadsval ordinarie ledamot på ett år  
Nuvarande - Ersätts av 
Johan Orrbo - Walter Fortgens  
 
Då vi fått flera intressenter att delta i styrelsen önskar vi att årsmötet röstar fram en extra 
suppleantplats åt Jörgen Lundhag då han har IT kunskaper som kan komma väl till pass. 
(Denna rödmarkerade komplettering behandlas på årsmötet under förutsättning att 
stadgeändringsförslag om utökat antal suppleanter blir godkänt på årsmötet.)  
 
 
Med vänliga hälsningar / Best regards  
 
Christina Löfberg  
 


